



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)  
No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.  
Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548  
E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website:  
www.seksswk.edu.hk

---

---

### Parents' Letter No. 10

23 January 2022

Dear Parents/Guardians,

#### Student being a Confirmed Case of COVID-19

Please be informed that one student in our school was tested positive for COVID-19 yesterday (22 January 2022). Our school will further strengthen the cleansing and disinfection of the school premises on 24 & 25 January 2022. To provide time for teachers and students to undergo the virus test, there will be **no Zoom lessons** on 24-25 January 2022. Although the school has not received any compulsory testing order yet, all students and school staff should not return to school and are strongly advised to take the virus test.

Once again, the school would like to urge parents and students to put in place appropriate preventive measures to guard against the spread of COVID-19, based on the health advice from CHP. If parents want to obtain more information of COVID-19, please refer to the relevant website:

<https://www.coronavirus.gov.hk/eng/index.html> or call the CHP hotline (Phone number: 2125 1111 / 2125 1112).

Our school will keep close contact with CHP and closely monitor the health conditions of our staff and students. We will inform parents and students of the school arrangement on 26 & 27 January 2022 upon further advice from CHP through the school webpage and eClass Parent App.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching

Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

# 官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二一至二零二二年度

## 第十號家長信撮要（詳情請參閱英文版）

2022 年 1 月 23 日

各位家長：

### 2019 冠狀病毒病學生確診染病

本校一名學生於昨天（1 月 22 日）確診 2019 冠狀病毒病。學校將於 1 月 24 日及 25 日加強校內的清潔及消毒工作。由於要為學生及老師騰出時間進行病毒檢測，學校將於 1 月 24 日及 25 日停止所有網課。雖然學校至今還未收到強制檢測檢令，校方強烈呼籲所有學校人員和學生應儘快進行病毒檢測。

校方在此再三促請各位家長為學生依照衛生防護中心的健康指引，為預防冠狀病毒病採取合適的預防措施。家長如欲查詢更多有關 2019 冠狀病毒病的資料，可瀏覽相關網頁：<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/index.html> 或可致電衛生防護中心熱線（電話號碼：2125 1111 / 2125 1122）

校方會與衛生防護中心保持緊密聯繫，密切監察校內師生的健康情況。至於 1 月 26 日及 27 日的網課安排，學校將聽取衛生署的建議後在學校網頁及家長應用程式內公布。敬請留意。

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

李東青校長謹啓